
 
 
Referat skolebestyrelsesmøde på Vesterkærets Skole 
 
Mødedato: Onsdag 30/10-2024 
 
Kl. 17.00-19.30. 
Der vil være lidt at spise efter mødet. 
 
Ordinære mødedeltagere: Gustav, Laila, Hanne, Mette, Susan, Silas, Per, Pia, Rie, 
Mona og Kasper 
Elever: Marie og Vigga 
 
Afbud: Susan, Marcus, Lucas 
 
Referent: Mona 
 
Dagsorden: 
 
1) Godkendelse af referat fra sidste møde 

-HUSK underskrifter 😊 

 
Der blev underskrevet. 
 
2) Godkendelse af dagsorden 
-punkter til eventuelt? 
 
Hanne havde punkt til eventuelt ang. kommunikation/branding, men det bliver sat på som 
en temapunkt på et senere møde. 
 
3) Nyt fra elevrådet? 
 
I elevrådet har der været fokus på vores værdiord ”mangfoldighed”. 7. klasse kom med et 
forslag om at lave ”event” i salen en dag, hvor man kunne samle dem som har interesse i 
fx fodbold. Formodentlig den 19. december. Maren hjælper til. 
 
Der er gang i en ”stop mobning kampagne”. Lige nu er elevrådet i gang med at se om der 
er nogle kendte i Aalborg, der kan komme og fortælle om det at blive mobbet eller har 
mobbet. Lige nu er der lavet en liste til Maren med forslag til kendte. 
Gustav foreslår at forældrene måske kender nogle kendte ”mobbere” eller ”mobbeoffere”. 
Hanne foreslår forfatterordningen, hvor man kan søge midler til. 
Kan vi lave opslag og efterlyse på facebook – elevrådet går videre med arbejdet 
 
Elevrådet er også ved at undersøge om de kan ”skaffe” nogle penge til aktiviteter, men det 
skal afklares, hvad pengene skal gå til. 
 
Som noget nyt er Jesper (serviceleder) med til møderne, da mange ideer kommer omkring 
Jesper bord. 



 
 
Bordtennisbord er sat op. 
 
Trafikspejlet er på vej. 
 
4) Siden sidst: 
Møde med suppleanter 
 
Suppleanter har fået kort intro og onboarding til møderne.  
 
 
Medarbejdernes dag 5/10 
 
Medarbejderne siger tak for en god dag.  
Resten af bestyrelse skal have datoen i kalenderen, så de i fællesskab kan afvikle 
arrangementet. Der skal laves en realistisk grundramme, der kan bruges fremadrettet. 
 
Workshop onsdag d. 6/11 vedr. analyse af bæredygtige skoletilbud 
 
Gustav deltager (sammen med bl.a. forpersonen for samrådet). 
 
 
5) Budget 2024/2025 
-tilbagemelding fra Mette/Gustav/Kasper 
 
Gustav motiverer punktet. Budget er gennemgået af udvalget, og der er ikke noget der 
falder i øjnene. Herefter generel snak om, hvordan der gives midler pr. 5/9 i forhold til timer 
og kroner. 
 
6) "Forældrepuljen"  
-det rigtige navn ”forældrepuljen” 
-opsamling fra Susan med input fra markedsdagen 
-det videre arbejde? 
 
På markedsdagen genbesøger vi ”forældrepuljen” og bestyrelsen laver et årligt skriv 
omkring nytår, hvor der nævnes hvilket aktiviteter og opgaver der har været lavet af 
”forældrepuljen”. 
Input gives på næste møde. 
   
 
7) DGI-certificering i DUSSEN 
-strategi fremlægges og ligges herefter på skolen hjemmeside 
 
Rie/Mona fremlagde strategi. Godkendt af bestyrelsen og lægges herefter på skolens 
hjemmeside.  
Efterfølgende snak om bevægelsesprincip, god ide deles omkring cykler, 
motorikscreening, BISB, legepatrulje – skolens forskellige bevægelsestiltag. 
  



 
8) Tema: Stærke Fællesskaber og inklusion 
-høringsmateriale på vej (6/11 - 4/12) 
-film fra direktør og rådmand 
-hvad er det politiske perspektiv? 
-hvad gør vi på skolen? 
 

Kasper motiverer punktet og vi starter med at se film af Morten Thiessen og Jakob 
Ryttersgaard om ”status på Stærke Fællesskaber”. 
 
Herefter fælles refleksioner om, hvad sammenhængen er i forhold til Stærke Fællesskaber 
og et evt. høringsmateriale, som forventelige sendes ud i næste uge efter 
skoleudvalgsmøde. Vi overvejer på baggrund af høringsmateriale og aftens snak, om der 
skal laves høringssvar til næste bestyrelsesmøde. 
Til orientering er punktet ligeledes på skolens MED-udvalgsmøde mandag d. 4/11-24. 
 
9) Formanden orienterer 
 
 
10) Meddelelser 
-medarbejderansættelser og status på personale 
 
Kasper orienterer om status på ansættelse af ny leder til ældste afdeling samt generel 
medarbejderinformation. 
 
11) Eventuelt 
 
 
12) Punkter til kommende møde 28/11-24 
-høringssvar til ”Sammen om stærke fællesskaber”? 
-høringssvar til reformændringer? 
-Branding og markedsføring 
-Nytårshilsen fra Skolebestyrelsen 
-Bevægelsesprincip? 


